

《单词百科:longstanding是什么意思?longstanding怎么发音?longstanding的解释和用法》

英语单词longstanding是什么意思?longstanding怎么读?longstanding怎么发音?简答网为您整理了longstanding的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



longstanding怎么读

longstanding的读音:[, lɒ ŋ 'stænd ɪ ŋ]

longstanding的意思

1、adj.长时间的, 长期存在的;

longstanding的近义词

1、**classic** adj.典型的, 经典的;典雅的, 古朴的;老式的;第一流的;不足为奇的;

longstanding的双语例句

1、In view of our longstanding business relationship, we can conclude the transaction.

鉴于你我双方的长期贸易关系, 我们可以做成这笔交易.

2、Bob Beamon's longstanding record for the long jump was eventually broken.

鲍勃·比蒙长期保持的跳远纪录最终被打破了.

3、Modern facilities together with longstanding styling have created matchless dwelling places.

现代化的设施再加上经久不衰的风雅创造出举世无双的住所.

4、Longstanding poverty has been exacerbated by racial divisions.

种族分化已经加剧了长期的贫困问题.

5、There is a longstanding disagreement about how visible the wall is in space.

有关如何在太空看见长城一直以来争论不休.

6、In view of our longstanding business relation, we'll make special effort to fill your order.

考虑到我们长期的业务关系, 我们将尽力供足贵方订货.

7、All of the emotions: intense passion, hatred and longstanding jealousy, affect the body negatively.

被强烈的感情所淹没, 憎恨或长期的嫉妒, 都对我们的身体有着负面的影响.

8、In view of our longstanding business relation, we can consider accepting your counter-offer.

鉴于我们之间长期的业务关系, 我们可以考虑接受你方还盘.

9、The debate will be over priorities, transcending the longstanding debate between idealism and realism.

解决这一问题至关重要, 它凌驾于长期以来关于理想主义和现实主义的讨论之上.

10、In view of our longstanding friendly relationship, I'll write to our home office waive our claim.

鉴于我们间长期的友好关系, 我就写信给我们总公司提出放弃索赔.

11、Longstanding structural problems and the extensive pattern of growth remain serious problems.

长期形成的结构性矛盾和增长方式粗放问题仍然突出.

12、The economy has longstanding weaknesses, such as poor skills and a congested transport system.

经济长期疲软, 就好像是不熟练的手艺和拥挤的公交系统.

13、Fourth, we need to work quickly to solve longstanding problems in SOEs.

四要抓紧解决国有企业历史遗留问题.

14、The recession is upending longstanding buying patterns in the travel industry.

经济危机正在颠覆旅游业长久以来的购买模式.

15、On our part, we appreciate the longstanding cooperation between us.

从我们这方面说, 我们也赞赏我们之间的长期合作.

以上是简答网为您整理的longstanding怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于longstanding的用法、longstanding的释义、longstanding的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/longstanding>